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2024-09-06

Protokoll fört vid styrelsemöte nr 7, 2024

Datum: 2024-09-06
Tid: 12:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
Joel Andersson Lokalombud

Bilagor:

Kallelse
Tältinköp ARME - Äskning
Ny v̊atdammsugare till Kajsa - Äskning

§1 Mötets öppnande

Hanna Petersén förklarar mötet öppet 12:40.

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Hanna Petersén läser upp dagordningen.
Beslut:

Att godkänna dagordning

b) Adjungeringar

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Christoffer Johansson jobbat med aspning, h̊allit i ordförandemöte, kvittoredovisat och
valberett inför fyllnadsval.

Christian Ristevski har fortsatt med att jobba eko.

Joel Andersson kontakt med akademiska hus kring elproblem i kajsa, köpt lysrör och
informerat om skyddsrond.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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Hanna Petersén bokat lokaler för sektionsmöte och sektionsohmsits, g̊att p̊a MHFA ut-
bildning och fixat ordningsvakter.

Tilda Björendahl har fortsatt SAMO arbetet

b) Mailkollen

Styret har f̊att mail fr̊an KL för en workshop om biljett försäljning.

Styret har ocks̊a f̊att mail fr̊an folk som vill komma in i arkivet.

§4 Arbete fr̊an verksamhetsplanen

Det ska arras en till sektionskväll
Sektionskalendern används för lite
Inkluderande PR har betonats av styret under året, ett arrangemang anses inte nödvändigt
Det blir en SAMO-lunchföreläsning om positivt tänkande

§5 Utvärdering av sektionsmötet

Det upplevdes g̊att bra
Styret är glada över att folk kommit med motioner.

§6 Utvärdering asppub

Styret är nöjda med hur puben gick
Folk var glada

§7 Äskningar

a) Tältinköp ARME

Tältet verkar bra men stormsäkringen kommer inte att fungera p̊a de h̊arda underlag som
det oftast används p̊a.
Beslut:

Att godkänna tältet men inte stormsäkringen, av äskningen p̊a totalbeloppet 7690 kr.

b) Ny v̊atdammsugare till Kajsa

Onödigt dyr och Tingstad är inte en passande butik för dammsugare d̊a det är en beställningsvara.
Beslut:

Att inte godkänna äskningen p̊a total beloppet 6343.75 kr.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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§8 Fyllnadsval av Elektra

a) Chefredaktör - Ludvig Eriksson

Beslut:

Att välja in Ludvig Eriksson till Chefredaktör för ELEKTRA för resterande
verksamhets̊ar 2024.

§9 Övriga fr̊agor

§10 Mötets avslutande

Hanna Petersén avslutar mötet 12:57

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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Kallelse till styrelsemöte nr 7, 2024

Datum: 2024-09-06
Kl: 12:00
Plats: Styrelserummet

Kallade:

Styret 2024

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
David Törnkvist Informationssekreterare
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:



Elektroteknologsektionen

Sidan 2 av 2
Kallelse
Styrelsemöte nr 7
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

§4 Äskningar

a) Tältinköp ARME

b) Ny v̊atdammsugare till Kajsa

§5 Fyllnadsval av Elektra

a) Chefredaktör - Ludvig Eriksson

§6 Övriga fr̊agor

§7 Mötets avslutande

Hanna Petersén
Sektionsordförande
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